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Hej!

Bastun i Tanto har nu varit i gång ett par år till allas trevnad. Tyvärr är det svårt att få plats  att basta om man
inte är medlem och att bli medlem är i princip omöjligt.
Mitt förslag är att stadsdelen gör om föreningens nyttjandevillkor och gör föreningen till en skötselförening
liknande den som beslutats av Sätrabadets bastuskötsel förening. Dvs att en förening sköter bastun, men att man
inte måste vara medlem  för att basta. Det skulle öka möjligheten för oss söderbor att nyttja bastun, som ju
rimligtvis bör vara för alla, inte ett fåtal personer som råkar haft turen att bli medlemmar. 

Med vänlig hälsning,




